

2020-2021 学年秋季学期注册说明

1. 新学年学校注册系统按两套模式和时间表运行：

- a. **周日下午：**目前按实体课安排。如果到九月份因为疫情原因不能上实体课，周日的课程有可能就转成网课。
- b. **周六下午：**网课。这是新开设的另一个课程系统，主要是给家长和学生提供不同时间和形式的选择。

* 同年级的周六班和周日班用同样的教材。

2. 原马立平加长班并入同年级第二课时段 (2:00pm-3:30pm) ——现在为“2-丙”。

3. 关于 2020 秋季学期的具体安排，包括教材发放，学校会在开学前发出通知。请关注校长通讯。

Registration for 2020-2021 Fall Semester

1. The school registration system operates two models and schedules for the new school year:

- a. **Sunday afternoon:** Physical classes. If physical classes are not available because of the coronavirus, the classes on Sundays possibly will be changed to online classes.
- b. **Saturday afternoon:** Online classes. This is a newly created course system, and mainly to provide parents and students with different choices.

***Note:** For the same grade, classes on Saturday and Sunday will use the same textbook.

2. The original Ma Liping Extended Classes have been merged into the second class time period (2:00pm-3:30pm), and now called "Ma 2-C".

3. Regarding the specific arrangements for the 2020 fall semester, including the distribution of textbooks, the school will send announcement before the semester begins. Please follow the Principal's newsletter.

See you in fall semester!

NCLS Admin